
       ROMÂNIA 
  JUDEŢUL    TIMIŞ
  COMUNA     ŞTIUCA
  CONSILIUL   LOCAL

P R O C E S   V E R B A L
încheieat  astăzi, 22 ianuarie 2010,  cu  prilejul   şedinţei  ordinare  a  

Consiliului     local   al  comunei   Ştiuca

 
 Domnul  Laver  Pavel preşedinte  de  şedintă în exerciţiu,  prezintă  situaţia  prezenţei:  sunt 

prezenţi toţi  cei   11  consilieri.  La  şedinţa  de  consiliu  participă domnii: Vasile  Bejera, primarul  
comunei Ştiuca şi Marian  Dincă, secretarul comunei iar invitaţii pentru prima  parte a sedinţei  sunt 
ag.şef  Ticula  Dorin  şi  ag.principal  Pruneanu  Sergiu.   Domnul  preşedinte  declară   sedinţa    legal 
constituită   şi  poate să  începă  lucrările  programate.

Procesul-verbal al şedinţei  ordinare  din 22  decembrie 2009  a fost comunicat donmilor  consilieri 
la termen şi au luat la cunoştinţă conţinutul acestuia.  În aceste condiţii, domnul preşedinte  de şedinţă 
solicită  dacă sunt intervenţii  ale domnilor  consilieri. Se constată că nu sunt intervenţii.  Se supune la 
vot: cu 11  voturi este aprobat conţinutul procesului-verbal  întocmit cu prilejul şedinţei ordinare din 22 
decembrie 2009  a Consiliului local al comunei Ştiuca.

Domnul  Laver  Pavel  preşedinte  de  şedintă  în exerciţiu prezintă ordinea  de zi :
1. Informare privind  activitatea  Postului de Poliţie Ştiuca în anul 2009 ;
2. Aprobarea scoaterii unui  intravilan din domeniul  public în localitatea Zgribeşti; 
3. Aprobarea  unor modificari la HCL nr. 60 din  2009 privind  delegarea gestiunii serviciilor 

publice de alimentare cu apă;
4. Aprobarea  raportului  de  evaluare  a  loturilor   din  noul  cartier  rezidenţial  al  localităţii 

Oloşag;
5. Aprobarea   vânzării  prin  licitaţie  a  loturilor  din  noul  cartier  rezidenţial  al  localităţii 

Oloşag;
6. Aprobarea unui raport de evaluare ,
7. Aprobarea vânzării unui teren intravilan,
8. Diverse.

Domnul primar propune consiliului local  ca la ordine de zi să mai fie adăugate încă patru puncte, 
şi anume:

9. aprobarea  efectuării  unei   dezmembrări  în   localitatea   Ştiuca;
10. aprobarea  efectuării  unei   unificări  în   localitatea   Ştiuca;
11. aprobarea  efectuării  unei   dezmembrări  în   localitatea   Ştiuca;
12. aprobarea  efectuării  unei   dezmembrări  în   localitatea   Oloşag.

Cu 11 voturi se adoptă ordinea de zi.
Domnul  dr. Ioan Cubin,  preşedintele Comisiei juridice,   prezintă raportul de avizare al comisiilor 

de specialitate. 
Se trece la primul punct al ordinei de zi. Domnul ag.şef Ticula  Dorin  face o informare privind 

activitatea organelor  de poliţie desfăşurată în anul 2009. Domnul primar arată prezintă că nu cifrele sunt 
atât de importante cât prezenţa organelor  în mijlocul locuitorilor comunei. Se arată că se circulă fără 
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permise de conducere, cu viteză,  animalele sunt  lăsate libere în unele localităţi fără a fi amendaţi stăpânii 
lor aşa după cum este prevăzut în legislaţia  locală, să se aplice amenzi celor  care nu respectă disciplina şi  
ordinea pulbică, cel mai important este să fie  realizată prevenirea evenimentelor nedorite.

Dl.consilier Boc Nicolae  informează  că la Oloşag s-au vandalizat uşile de la cămin cultural  de cei  
care participă  la aşa zisa discotecă din localul cooperaţiei. Dl Ticula arată că s-au aplicat amenzi şi va 
continua să urmărească activitatea din acest local.

Dl.consilier Stanciu Ioan Dorin solicită  să fie  puse  semne de circulaţie cu „Atenţie animale” în 
dreptul localităţii Oloşag.

Domnul preşedinte  constată că nu mai sunt intervenţii  la această temă şi mulţumeşte organelor de 
poliţie pentru participarea la şedinţa de consiliu.

Se  trece   la   primul  al  ordinii  de  zi.  Domnul  secretar  al  consiliului,  Marian  Dincă,  prezintă 
referatul şi   proiectul de hotărâre privind scoaterea  unui  intravilan din domeniul  public din localitatea 
Zgribeşti. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  11 voturi se  adoptă 
Hotărârea  nr.  1/2010 privind  aprobarea   unor  modificării   în  Cartea  Funciară  nr.  4000482  pe 
localitatea Zgribeşti  privind scoaterii unui  intravilan din domeniul  public în localitatea Zgribeşti.

La  punctul al doilea al ordinii de zi,  donmul  Bejera Vasile, primarul comunei, prezintă referatul 
aprobarea  unor modificari la HCL nr. 60 din  2009 privind  delegarea gestiunii serviciilor publice de 
alimentare cu apă. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  11 voturi se 
adoptă   Hotărârea nr. 2/2010  privind aprobarea unor modificari la HCL nr. 60 din  2009 privind 
delegarea gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă.

La  punctul al treilea al ordinii de zi,  domnul secretar al consiliului, Marian Dincă, prezintă 
referatul şi   proiectul de hotărâre privind aprobarea  raportului de evaluare a loturilor  din noul cartier 
rezidenţial al localităţii Oloşag. Domnul Bejera Vasile, primarul comunei, arată că preţul este superior 
celui de la licitaţia  precedentă din anul 2008. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de 
hotărâre.  Cu  10 voturi şi o abţinere se  adoptă   Hotărârea nr. 3/2010  privind aprobarea raportului 
de evaluare a  loturilor  din noul cartier rezidenţial al localităţii Oloşag.

Se trece  la punctul al patrulea al ordinii de zi. Domnul secretar al consiliului prezintă referatul şi 
proiectul de hotărâre vânzării prin licitaţie a loturilor din noul cartier rezidenţial al localităţii Oloşag. 
Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  10 voturi  şi o abţinere se  adoptă 
Hotărârea nr. 4/2010  privind  aprobarea  vânzării prin licitaţie publică, cu strigare,  a unor terenuri 
fără construcţii,  proprietate  privată a  comunei Ştiuca,   din  noul cartierul   rezidenţial al localităţii 
Oloşag.

Domnul preşedinte  prezintă punctul următor al ordinii de zi. Se prezintă referatul şi   proiectul de 
hotărâre privind aprobarea unui raport  de evaluare. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul 
de hotărâre.  Cu  11 voturi se  adoptă   Hotărârea nr. 5/2010  privind   aprobarea unui raport  de 
evaluare.

La punctul următor al ordinii de zi  preşedintele  de şedinţă  prezintă referatul şi   proiectul de 
hotărâre  privind aprobarea vânzării  unui teren  din intravilanul  localităţii  Ştiuca.  Domnul preşedinte 
supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  11 voturi se  adoptă   Hotărârea nr. 6/2010 
privind   aprobarea  vânzării unui teren intravilan.

Domnul primar prezintă un referat şi proiectul de  hotărâre  privind  aprobarea  efectuării  unei 
dezmembrări  în   localitatea   Ştiuca. Se precizează  că este de lămurit situaţia  Căminului  cultural din 
Ştiuca.  Cu   11  voturi  se   adoptă    Hotărârea nr.  7/2010  privind    aprobarea   efectuării   unei 
dezmembrări  în   localitatea   Ştiuca.

Domnul primar prezintă un referat şi proiectul de  hotărâre  privind  aprobarea  efectuării  unei 
unificări  în   localitatea   Ştiuca. Se precizează  că este de vorba  despre   Grădiniţa cu program normal din 
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Ştiuca. Cu  11 voturi se  adoptă   Hotărârea nr. 8/2010  privind   aprobarea  efectuării  unei   unificări 
în   localitatea   Ştiuca.

Domnul primar prezintă un referat şi proiectul de  hotărâre  privind  aprobarea  efectuării  unei 
dezmembrări  în   localitatea   Ştiuca. Se precizează  că este de vorba  despre   Dispensarul uman din 
Ştiuca.  Cu   11  voturi  se   adoptă    Hotărârea nr.  9/2010  privind    aprobarea   efectuării   unei 
dezmembrări  în   localitatea   Ştiuca.

Domnul primar prezintă un referat şi proiectul de  hotărâre  privind  aprobarea  efectuării  unei 
dezmembrări de teren extravilan  în   localitatea   Oloşag.  Se precizează  că este de vorba  despre   un teren 
extravilan  din  Oloşag  unde  uremază  să  fie  construite  ferme  de  animale..  Cu   11  voturi  se   adoptă 
Hotărârea nr. 10/2010  privind   aprobarea  efectuării  unei   dezmembrări  în   localitatea   Oloşag.

La „diverse”  se  ridică următoarele  probleme :
• dl.consilier Boc Nicolae :  solicită  de urgenţă să fie  repietrui  drumul din Oloşag. Domnul 

primar  intervine  şi arată că imediat ce vremea va permite se vor  repietrui  drumrilor din 
comuna Ştiuca.

• dl.consilier  Priala Andrei  :  face un apel la un ajutor umanitar, pentru un locuitor din 
Ştiuca,    din partea  consilierilor   şi  a comunităţii.  Domni consilieri  sunt  de acord să 
depună indemnizaţa pe această lună . Dl. primar  infromează consiliul că deja s-a gândit 
la acest ajutor dar până la aprobarea bugetului comunei nu paot face nimic.

• dl.consilier   Benzar  Nicolae   :  în  calitate   de  director   al  Şcolii  cl.I-VIIIdin   Ştiuca 
informează consiliul despre sistemul de finanţare pe elev care se aplică începând cu acest 
an.  În aceste   condiţii  există pericolul  ca  unele  şcoli  primare să fie  desfinţate.  Părerea 
generală  a  domnilor   consilieri  este  că  trebuie  să  fie   menţinută  forma  actuală  de 
organizare. Dl. primar  Vasile  Bejera susţine în intervenţia sa faptul că se va lupta pentru 
a fi menţinută forma actuală de organizare.

• dl.consilier  Jim Tores Miloş în continuare  explică motivul care l-a determinat să se abţină 
de la vot la proiectele pe Oloşag.  El consideră că pentru localitatea pe  care o reprezintă, 
Zgribeşti, nu se alocă fonduri în aceeaşi  măsură ca pentru celelalte localităţi din comună. 
Dl. primar  Vasile  Bejera  intervine şi susţine că numai în acest an se intenţionează să se 
introducă apa curentă, la căminul cultural s-au  început lucrările de modernizare care vor 
continua şi în acest an.

Preşedinte de şedinţă                                                         Întocmit,
   Laver  Pavel                                                                 Secretarul   comunei
                                                                                          Marian   Dincă 
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